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Folketingets Finansudvalg 

Christiansborg 

9. september 2020 

Svar på Finansudvalgets spørgsmål nr. 27 (Aktstykke nr. 251) af 

28. august 2020 stillet efter ønske fra Troels Lund Poulsen (V). 

Spørgsmål 

Ad svaret på spørgsmål 19  

Vil ministeren uddybe, om ministeren mener, at en løbetid på 20 år tager tilstræk-

kelig hensyn til modtagervirksomhedens fremtidige handlemuligheder? 

Svar 

Det vil være op til Fondens bestyrelse at definere en investeringspolitik samt at 

træffe konkrete investeringsbeslutninger. Det forventes endvidere, at vilkårene for 

tegningsretterne vil være veldefinerede på investeringstidspunktet. Det er vanske-

ligt at vurdere konkret, hvad der for den enkelte modtagervirksomhed vil udgøre 

en tilstrækkelig hensyntagen til de fremtidige handlemuligheder. Modtagervirk-

somheden må på investeringstidspunktet vurdere, hvorvidt Fondens påtænkte vil-

kår for investeringen, herunder tegningsretterne, vil tage tilstrækkeligt hensyn til 

modtagervirksomhedens situation og ønsker til fremtidige handlemuligheder. 

Der henvises i øvrigt til svarene på Finansudvalgets spørgsmål nr. 14-23 (Aktstykke 

nr. 251) af 30. juni 2020. 

 

Med venlig hilsen 

 

Nicolai Wammen 

Finansminister 

 

Finansudvalget 2019-20
Aktstk. 251 endeligt svar på § 7 spørgsmål 27 

Offentligt
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